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INTERPELLATION TILL GAGNEFS KOMMUNFULLMÄKTIGE

NÄR SKA BADPLATSERNA PRIORITERAS?

Bra Badplatser är betydelsefullt för en kommun. De fungerar som en plats
för rekreation, avkoppling och är dessutom viktigt för det sociala livet i
kommunen. Badplatser är en mötesplats där människori alla åldrar och från
olika samhällsgrupperträffas. Att ha tillgång till välskötta badplatseri
närheten av sitt hem bidrar därförtill både samhällsgemenskapen och en
hälsosammare befolkning.

I kommunstyrelsens investeringsbudget finns årligen 100 000 kronor
avsatta som ska användas för badplatser. År 2023 förbrukades endast 21 000
kronor,vilket innebar att 79 000 kronor inte användes.

Detta trots att behovetär stort, inte minst på de sju utpekade prioriterade
badplatserna.

Vid exempelvis Nässjöns badplats, som är en av de mest besökta i,
kommunen,finns det stort behov av både nya bryggor och sand. Avenvid
andra badplatser i kommunenfinns det upprustningsbehov.

Därförvill jag fråga kommunstyrelsens ordförande:

e Nar ska den politiska majoriteten börja prioritera kommunens

badplatser?

e Hur ska kommunstyrelsens ordförande agera för att de budgeterade

medlen för badplatser ska användas?
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